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Ligita – Sveicināti!Pāris gadus atpak

Sveicināti!
Pāris gadus atpakaļ jums lūdzu izskatīt iespēju uzlikt Upes ielas sakumā zīmi par
dzīvojamo zonu un guļosos policistus, jo vasaras laikā pa Upes ielu satiksme ir ārkārtīgi
dzīva, mašīnas brauc ar lielu ātrumu, un nav pat trotuāru, kur kājāmgājējam patverties.
Turkāt ātri braucošās mašīnas rada lielu troksni, traucējot iedzīvotāju mieru. Toreiz jūs
solījat zīmes uzlikšanu iekļaut nākamā pusgada darbu sarakstā, bet zīme joprojām nav
uzlikta un situācija nav mainijusies.
Kad ir gaidamas pozitīvas izmaiņas šajā jautajumā?


